
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij doen wij u toekomen onze antwoorden op de door Jalt de Haan van het CDA, Rik 

Heiner van de VVD, Jim Lo-A-Njoe van D66 en Niels Hilboesen van Stadspartij 100% voor 

Groningen gestelde vragen ex art. 36 RvO over de problemen van de breedtesport op 

sportpark Corpus den Hoorn. De brief van de vragenstellers treft u in de bijlage aan. 

 

De afgelopen maanden hebben we veel in werking gezet om meer ruimte voor de 

breedtesport te realiseren en regie te nemen op het proces om hierover met de 

gebruikers tot afspraken te komen.  

 

Sinds september 2023 is de stuurgroep Corpus den Hoorn actief. Doel van de 

stuurgroep is om op strategisch niveau sneller te kunnen schakelen omtrent de grootste 

uitdagingen en knelpunten. Deze stuurgroep staat onder leiding van een externe en 

onafhankelijke voorzitter welke door de gemeente is aangesteld. Verder nemen 

vertegenwoordigers van de gemeente (beleid en uitvoering/beheer) zitting in de 

stuurgroep. Omdat de druk op voetbalvelden op korte termijn het grootst is, sluiten 

vertegenwoordigers van Groen Geel, GRC en FC Groningen in eerste instantie aan bij 

de stuurgroep. Indien in de toekomst andere uitdagingen urgent worden dan kan de 

samenstelling van de stuurgroep veranderen. De uitgangspunten van de stuurgroep zijn 

in september 2023 met de gebruikers op Corpus gedeeld. De eerste bijeenkomst van de 

stuurgroep heeft op 4 december plaatsgevonden. Er is veel ambtelijke inzet gepleegd 

om tot een afspraak te komen. Wij zouden het op prijs stellen dat wanneer er 

problemen zijn met de gang van zaken rondom de stuurgroep, dat dit ook in de 

stuurgroep wordt gemeld. Immers, we steken extra tijd en middelen in Corpus den 

Hoorn door middel van een samenwerkingsstructuur. 

 

 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 36 RvO van het CDA, VVD, D66 en 

Stadspartij 100% voor Groningen over problemen breedtesport Corpus 

den Hoorn. 
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Volgvel 1 

 

 

Daarnaast heeft de raad in de raadsvergadering van 20 december ingestemd met het 

voorstel Co-investeringsfonds 2024 en dus de reservering van budget voor de aanleg 

van kunstgras op veld 5. De extra trainingscapaciteit die hiermee op veld 5 wordt 

gerealiseerd, komt geheel ten goede aan de breedtesport. Echter, we zijn reeds drie 

maanden in afwachting van de gezamenlijke reactie van de drie beoogde gebruikers 

(GRC, Groen Geel en FC Groningen) hoe het verwachte gebruik er per gebruiker uit 

kan komen te zien. Op basis van het beoogde gebruik zal bepaald worden welke eigen 

bijdrage er van de clubs wordt verwacht in het kader van de co-investeringsbijdrage. 

 

De fracties van het CDA, VVD, D66 en Stadspartij 100% Groningen hebben de 

volgende vragen aan het college: 

 

1. Zijn er al gesprekken gevoerd met FC Groningen over een eventuele verhuizing?  

a. Zo ja, wat is er uit deze gesprekken gekomen?  

b. Welke tijdlijn hanteert het college op dit moment?  

c. Verwacht het college dat FC Groningen in de Gemeente Groningen zal 

blijven? 

We zijn constructief in gesprek met FC Groningen over een mogelijke andere locatie 

binnen de gemeentegrenzen. Er is geen tijdlijn te hangen aan de voortgang van deze 

gesprekken. 

 

2. Is het college bereid om, zoals de verenigingen vragen, regie te nemen in het 

herijken van het beheerplan in plaats van dit via de stuurgroep te laten lopen? 

Wij hechten er grote waarde aan om het onderlinge gesprek te blijven voeren in de 

stuurgroep Corpus den Hoorn. Dit medium is juist in het leven geroepen om op 

strategisch niveau sneller te kunnen schakelen omtrent de grootste uitdagingen en 

knelpunten. In de email van de clubs wordt gesproken over het mandaat van de 

stuurgroep. De voorzitter van de stuurgroep heeft inderdaad geen mandaat, dat is zijn 

rol ook niet. Hij dient vooral het onderlinge gesprek in goede banen te leiden. De 

betrokken gemeentelijke stuurgroepleden hebben beiden wel mandaat en dit is ook 

bekend bij de gebruikers op Corpus.  

 

Het herijken van het beheerplan vindt niet plaats in de stuurgroep. Dit vindt plaats met 

alle gebruikers van het sportpark. Sport050 is verantwoordelijk voor het proces om te 

komen tot een herijkt beheerplan en zal een herijkte versie ook vaststellen. Sport050 

heeft inmiddels het proces in gang gezet om te komen tot een herijkt beheerplan. De 

clubs is al eerder kenbaar gemaakt dat dit proces in maart zou starten. 

 

3. Is er al duidelijkheid over de eventuele financiële bijdrage die FC Groningen 

levert aan de ombouw van veld 5 in een kunstgrasveld? Zo ja, hoeveel? Zo nee, 

waarom niet? 

De trainingscapaciteit die ontstaat door de ombouw van een natuurgras wedstrijdveld 

naar een kunstgrasveld (wedstrijd- én trainingsveld) komt geheel ten goede aan de 

breedtesport. Voor wat betreft de wedstrijdcapaciteit verwachten wij dat FC 

Groningen niet meer dan 1 wedstrijd wil spelen op zaterdag. Echter, zoals vermeld 

zijn wij nog in afwachting van een voorstel van de beoogde gebruikers hoe zij dit veld 

willen gebruiken. Conform het beleid, zoals ook op andere sportparken, worden de 



Volgvel 2 

 

kosten naar rato gedragen door de gebruikers. FC Groningen zal dus ook naar rato een 

bijdrage leveren als zij het veld wel voor een wedstrijd willen gebruiken.   
 

4. Hoeveel extra capaciteit ontstaat er voor de breedtesport door de omzetting van 

veld 5 in een kunstgras? 

Het nieuwe veld 5 is iedere avond beschikbaar voor de breedtesport. Uitgaande van 5 

uren per avond en 5 avonden per week bij een seizoen van 40 weken is dat 1000 uur 

extra trainingscapaciteit. Op zaterdag en zondag worden op dit moment maximaal 2 

wedstrijden per dag gespeeld. Met de ombouw naar kunstgras kan er van 08:00 tot 

22:00 uur gespeeld worden. Er ontstaat ongeveer 10 uur extra wedstrijdcapaciteit per 

speeldag, er van uitgaande dat FC Groningen 1 wedstrijd per weekend zal blijven 

spelen.   

 

5. Hoe kijkt het college naar de plannen om een softbalveld en/of honkbalveld te 

veranderen in kunstgras? Op welke termijn verwacht ze hierover duidelijkheid 

te hebben? Zijn er ook plannen voor verlichting? 

Door de extra capaciteit die ontstaat door de ombouw van veld 5 naar kunstgras is het 

niet noodzakelijk om het binnenterrein van het honk- en/of softbalveld om te bouwen 

naar kunstgras. Honkbal- en softbalvelden verlichten we niet vanwege de kosten. De 

masten moeten aan de buitenkant van het veld komen (geen obstakels) en de 

lichtopbrengst moet veel hoger zijn dan bij voetbal, vanwege de grotere afstand tot het 

veld. Dit betekent veel, lange, masten en andere armaturen. Dit gekoppeld aan het 

geringe gebruik door Caribe (minder dan 100 uur per jaar, een ondergrens die bepaald 

is om wel of niet voor LED te kiezen) maakt dat we geen verlichting aanleggen. 

 

Kortom er is veel tijd en energie gestopt in het faciliteren van de breedtesport op Corpus 

den Hoorn. Het vergt ieders inzet om te komen tot een hernieuwde samenwerking. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


